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PROTOKÓŁ Nr     /17 

z obrad XLI Sesji Rady Powiatu Łowickiego 

odbytej w dniu 25 października 2017 roku w sali konferencyjnej 

Starostwa Powiatowego w Łowiczu, ul. Stanisławskiego 30a 

Ustawowa liczba Radnych  – 21 

Radnych obecnych na Sesji  – 20 (nieobecna Anna Wróbel) 

Lista obecności  – /Zał. Nr 1/ 

Wyniki głosowań z Sesji  – /Zał. Nr 2/ 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

4. Przyjęcie wniosków do protokołów z XXXIX i XL Sesji Rady 

Powiatu.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego i Starosty 

Łowickiego dotycząca oświadczeń majątkowych.  

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 

Łowickiego za rok szkolny 2016/2017. 

7. Sprawozdanie ze stanu prac nad inwestycją – budowa Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Kiernozi. 

8. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

I/5/2014 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 27 listopada 2014 roku w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  

9. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

I/7/2014 2014 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 27 listopada 2014 

roku w sprawie powołania, ustalenia składów liczbowych i  

osobowych komisji stałych Rady Powiatu Łowickiego. 

10. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie: Rocznego Programu 

Współpracy na rok 2018 Powiatu Łowickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie.  

11. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Kiernozia.  
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12.  Rozpatrzenie projektu zmiany Uchwały Nr XXXIII/188/2017 Rady 

Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2017 roku w sprawie określenia 

zadań Powiatu Łowickiego, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

roku 2017.  

13.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu w 

Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Łowiczu.  

14.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Praktycznego im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w 

Branżową Szkołę I Stopnia Nr 2 w Łowiczu. 

15.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Władysława Stanisława Reymonta w 

Łowiczu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 3 w Łowiczu. 

16.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 4 im. Władysława Grabskiego w Łowiczu w 

Branżową Szkołę I Stopnia Nr 4 w Łowiczu. 

17.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w 

Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana Brzechwy w 

Łowiczu w Branżową Szkołę Specjalną I Stopnia w Łowiczu. 

18.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia  

przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 1 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Władysława Stanisława Reymonta w 

Łowiczu w Szkołę Policealną Nr 1 w Łowiczu.  

19.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia  

przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 2 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Praktycznego  im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w 

Szkołę Policealną Nr 2 w Łowiczu. 

20.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia  

przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół 
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Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Praktycznego  im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w 

Szkołę Policealną dla Dorosłych w Łowiczu. 

21.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w 

Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana Brzechwy w 

Łowiczu w Szkołę Specjalna Przysposabiającą do Pracy w Łowiczu.  

22.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Bielawy.  

23.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Chąśno. 

24.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Domaniewice. 

25.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Kiernozia. 

26.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Kocierzew Południowy. 

27.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Łowicz. 

28.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Miasto Łowicz. 

29.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Łyszkowice. 

30.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Nieborów. 

31.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Zduny. 

32.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu na 

2017 rok. 

33.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

XXX/168/2016 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 22 grudnia 2016 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łowickiego na lata 2017-2020.  

34.  Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności w okresie 

między sesjami. 

35.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego z 

działalności w okresie między sesjami.  
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36.  Interpelacje, zapytania, wolne wnioski radnych i sprawy różne.  

37.  Zakończenie obrad XLI Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcie obrad XLI Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski witając Radnych i zaproszonych gości 

otworzył obrady XLI Sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Szanowni Państwo proponuję, żeby 

na początku Nasz gość, Pani Teresa - Szefowa Solidarności przedłożyła pewną 

informację i podziękowanie. 

Przewodnicząca Solidarności Teresa Kowalska-Suchecka: Panie 

Przewodniczący, Szanowni Radni, Panie Starosto, Szanowni Państwo, w 

imieniu Organizacji Związkowej, czyli Komisji Międzyzakładowej ZPOW 

Agros Nova, serdecznie pragnę na ręce Pana Starosty Powiatu Łowickiego 

Krzysztofa Figata złożyć serdeczne podziękowania i wdzięczność za wieloletnią 

współpracę i sponsorowanie uroczystości związanych z podpisaniem 

porozumień sierpniowych i powstanie Niezależnego Samorządnego Związku 

Zawodowego Solidarność. Jednocześnie pragnę złożyć życzenia wszelkiej 

pomyślności w życiu osobistym, satysfakcji z wykonywanej pracy oraz wielu 

sukcesów w życiu codziennym i dalszej aktywności w życiu społecznym. Z 

wyrazami szacunku, moja skromna osoba, Przewodnicząca Teresa Kowalska-

Suchecka. Jednocześnie pragnę również życzyć Państwu dobrych obrad, 

trafnych decyzji i wszystkiego dobrego.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Szanowni Państwo, zajmiemy się 

teraz jeszcze nie punktem porządku naszych obrad, ale bardzo miłą 

uroczystością – wręczeniem stypendiów dla naszym uczniów szkół 

ponadgimnazjalnych. Bardzo proszę Panią Dyrektor Wydziału Edukacji o 

przedłożenie listy stypendystów.  

Dyrektor Wydziału Edukacji Sylwia Walkiewicz: Szanowni Państwo, 

zgodnie z regulaminem przyznawania stypendium za wyniki w nauce dla 

uczniów szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat Łowicki,  

Zarząd Powiatu Łowickiego na podstawie wniosków złożonych przez 

dyrektorów szkół przyznał stypendia za wyniki w nauce na rok szkolny 
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2017/2018. Bardzo proszę Pana Przewodniczącego oraz Pana Starostę o 

wręczenie listów gratulacyjnych.  

Starosta Powiatu Łowickiego Krzysztof Figat: Szanowni Państwo, ponieważ 

mamy dosyć dużą ilość stypendystów, to ja  chciałbym zwrócić się do naszej 

kochanej młodzieży, stypendystów, podziękować im za trud, jaki wkładają w 

naukę. Jestem świadomy tego, że są osoby, które osiągają to w bardzo łatwy i 

prosty sposób, ale również są osoby, które muszą na ten wynik poświęcić swój 

czas, swoje zaangażowanie i odłożyć rzeczy bardzo przyjemne, które chcieliby 

robić, a mimo to poświęcają się nauce. Za to wszystko w imieniu Zarządu 

Powiatu Łowickiego, myślę że Pan Przewodniczący w imieniu Rady też złoży 

Wam życzenia, chciałbym Wam podziękować. Jesteśmy dumni, że tak liczna 

grupa spełniła kryteria tych stypendiów i życzymy Wam wszystkiego, 

wszystkiego najlepszego. Tym, którzy są w klasach pierwszych i drugich, żeby 

te wyniki powtarzali. Tym, którzy są w klasach już maturalnych, bo tak 

naprawdę to już ta matura dla Was się zaczęła, ale mało tego, że zaczęła się 

matura to już zaczęła się walka o indeks na uczelnię i życzę Wam tego, żeby 

każdy z Was ten indeks dostał nie taki, jaki wskażą wyniki, ale taki jakie jest 

Wasze marzenie. Nie ma chyba nic gorszego jak robić coś z przymusu, więc dla 

Was bardzo gorące życzenia, żeby każde z Was indeks dostało na wymarzonej 

uczelni, w wymarzonym kierunku i w wymarzonym zawodzie. Z całego serca 

tego Wam życzę.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Również w imieniu całej Rady 

Powiatu Łowickiego przyłączam się do życzeń Pana Starosty. Gratuluję Wam 

tak dobrych wyników w nauce, gratuluję dyrektorom, że mają takich 

wychowanków i myślę, że po zdanej maturze będziecie słusznie i dobrze 

wybierać dalszą przyszłość. Pamiętajcie jednak o jednym, jak udać Wam się 

zdobyć wyższe wykształcenie, wybierzcie dobre kierunki dalszej Waszej kariery 

zawodowej, pamiętajcie o tym, żeby wrócić w miarę możliwości na naszą 

kochaną ziemię i rozwijać ją dalej. Wszystkiego dobrego kochani.  

Starosta Powiatu Krzysztof Figat, Wicestarosta Powiatu Grzegorz Bogucki, 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski oraz Dyrektor Wydziału Edukacji i 

Spraw Społecznych Sylwia Walkiewicz wręczyli stypendia za najlepsze wyniki 

w nauce uczniom szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych przez Powiat 

Łowicki. 
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Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Szanowni Państwo, mamy trochę 

nietypową sytuację. Ja przeczytam za chwilę Państwu postanowienia Komisarza 

Wyborczego, natomiast pomimo otrzymania materiałów i informacji, Pani Anna 

Wróbel nie przyszła na obrady naszej sesji. Proponuje aby po przeczytaniu 

postanowień Komisarza, samą kwestię przysięgi i ewentualnych zmian w 

komisjach przenieść na koniec naszych obrad. Może Pani Radna dotrze. Nie 

wiem dlaczego jej nie ma. Nie możemy się dodzwonić. Jak nie dojedzie to 

przesuwamy na następną sesję. Szanowni Państwo pozwolicie, że przeczytam 

postanowienie Komisarza Wyborczego w Skierniewicach. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski przedstawił Postanowienie Komisarza 

Wyborczego w Skierniewicach z dnia 26 września 2017 r. w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu Łowickiego.          

/Zał. Nr 3/ oraz Postanowienie Komisarza Wyborczego w Skierniewicach z dnia 

6 października 2017 roku w sprawie wstąpienia w miejsce Radnego Rady 

Powiatu Łowickiego, którego mandat wygasł. /Zał. Nr 4/  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: I tak jak mówiłem, nie będzie 

odczytania przysięgi, ślubowania, chyba że Pani Anna Wróbel przyjdzie. Jeżeli 

nie, wiedziała, była powiadomiona, była u nas po materiały, mamy telefon… 

Natomiast kontaktu niestety nie ma. 

 

Ad. pkt 2 

 

Stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski poinformował, że w sesji bierze 

udział 20 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne decyzje.  

Ad. pkt 3 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Czy są wnioski do porządku obrad? 

Nie ma. To ja proponuję, aby punkt 8 i 9 przenieść na koniec porządku obrad. 

Jeżeli ta Pani nie przyjdzie, zniesiemy te punkty po prostu. Przeniesiemy je na 

koniec i zobaczymy czy tylko będzie dotyczyło wykreślenie Pana 
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Miedzianowskiego, czy też powołania Pani Anny Wróbel do tych lub innych 

komisji. Czy są jeszcze jakieś inne wnioski do porządku obrad?  Nie widzę.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

4. Przyjęcie wniosków do protokołów z XXXIX i XL Sesji Rady 

Powiatu.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego i Starosty 

Łowickiego dotycząca oświadczeń majątkowych.  

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu 

Łowickiego za rok szkolny 2016/2017. 

7. Sprawozdanie ze stanu prac nad inwestycją – budowa Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Kiernozi. 

8. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie: Rocznego Programu 

Współpracy na rok 2018 Powiatu Łowickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie.  

9. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Kiernozia.  

10.  Rozpatrzenie projektu zmiany Uchwały Nr XXXIII/188/2017 Rady 

Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2017 roku w sprawie określenia 

zadań Powiatu Łowickiego, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

roku 2017.  

11.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu w 

Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Łowiczu.  

12.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Praktycznego im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w 

Branżową Szkołę I Stopnia Nr 2 w Łowiczu. 
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13.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Władysława Stanisława Reymonta w 

Łowiczu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 3 w Łowiczu. 

14.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 4 im. Władysława Grabskiego w Łowiczu w 

Branżową Szkołę I Stopnia Nr 4 w Łowiczu. 

15.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w 

Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana Brzechwy w 

Łowiczu w Branżową Szkołę Specjalną I Stopnia w Łowiczu. 

16.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia  

przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 1 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Władysława Stanisława Reymonta w 

Łowiczu w Szkołę Policealną Nr 1 w Łowiczu.  

17.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia  

przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 2 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Praktycznego  im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w 

Szkołę Policealną Nr 2 w Łowiczu. 

18.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia  

przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Praktycznego  im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w 

Szkołę Policealną dla Dorosłych w Łowiczu. 

19.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w 

Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana Brzechwy w 

Łowiczu w Szkołę Specjalna Przysposabiającą do Pracy w Łowiczu.  

20.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Bielawy.  

21.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Chąśno. 

22.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Domaniewice. 
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23.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Kiernozia. 

24.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Kocierzew Południowy. 

25.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Łowicz. 

26.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Miasto Łowicz. 

27.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Łyszkowice. 

28.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Nieborów. 

29.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Zduny. 

30.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu na 

2017 rok. 

31.  Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

XXX/168/2016 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 22 grudnia 2016 

roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łowickiego na lata 2017-2020.  

32. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

I/5/2014 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 27 listopada 2014 roku w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  

33. Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

I/7/2014 2014 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 27 listopada 2014 

roku w sprawie powołania, ustalenia składów liczbowych i  

osobowych komisji stałych Rady Powiatu Łowickiego. 

34.  Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności w okresie 

między sesjami. 

35.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego z 

działalności w okresie między sesjami.  

36.  Interpelacje, zapytania, wolne wnioski radnych i sprawy różne.  

37.  Zakończenie obrad XLI Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Ad. pkt 4 

Przyjęcie wniosków do protokołów z XXXIX i XL Sesji Rady Powiatu.  
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Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Protokół z XXXIX Sesji Rady 

Powiatu został wyłożony do wglądu Biura Rady. Czy są uwagi do protokołu z 

XXXIX Sesji Rady Powiatu Łowickiego? Nie widzę. Protokół z XL Sesji Rady 

Powiatu został wyłożony do wglądu Biura Rady. Czy są uwagi do protokołu z 

XL Sesji Rady Powiatu Łowickiego? Nie widzę. 

Ad. pkt 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego i Starosty 

Łowickiego dotycząca oświadczeń majątkowych.  

Starosta Łowicki Krzysztof Figat przedstawił informację z analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych Staroście Łowickiemu. /Zał. Nr 5/ 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski przedstawił informację z analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych Przewodniczącemu Rady Powiatu 

Łowickiego. /Zał. Nr 6/ 

Ad. pkt 6 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łowickiego za 

rok szkolny 2016/2017. 

Dyrektor Wydziału Edukacji Sylwia Walkiewicz przedstawiła informację o 

stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Łowickiego za rok szkolny 

2016/2017. /Zał. Nr 7/ 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Czy są jakieś pytania do 

przedłożonej informacji? Nie widzę. Dziękuje bardzo Pani Dyrektor.  

Ad. pkt 7 

Sprawozdanie ze stanu prac nad inwestycją – budowa Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Kiernozi. 

Dyrektor Wydziału IZP Edward Reske przedstawił sprawozdanie ze stanu 

prac nad inwestycją – budowa Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w 

Kiernozi. /Zał. Nr 8/ 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dziękuję bardzo Panu Dyrektorowi. 

Czy są pytania do przedłożonej informacji? Nie widzę.  
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Ad. pkt 8 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie: Rocznego Programu 

Współpracy na rok 2018 Powiatu Łowickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie.  

Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz: Szanowni Państwo, w związku z 

wejściem w życie tekstu jednolitego Ustawy o samorządzie powiatowym 

zmianie uległ zapis w projekcie Uchwały dotyczący dziennika ustaw. 

Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie: Rocznego Programu Współpracy na rok 2018 Powiatu Łowickiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dziękuje Pani Dyrektor. Czy są 

pytania do przedłożonego projektu Uchwały. Nie widzę.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski o godzinie 13:50 ogłosił przerwę w 

obradach XLI Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski o godzinie 14:00 wznowił obrady 

XLI Sesji Rady Powiatu Łowickiego.  

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ /nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 14 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 6 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/227/2017 RPŁ w sprawie: Rocznego Programu 

Współpracy na rok 2018 Powiatu Łowickiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. /Zał. Nr 9/ 
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Ad. pkt 9 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Kiernozia.  

 

Dyrektor PZDiT w Łowiczu Zenon Dąbrowski: Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Gmina Kiernozia zajmuje się planem przebudowy nawierzchni 

drogi gminnej w miejscowości Kiernozia, droga ta prowadzi do remontowanego 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii. Droga ta będzie stanowić drogę 

przeciwpożarową do tego Ośrodka. Przebudowa polega na wymianie 

nawierzchni drogowej.  

Dyrektor PZDiT w Łowiczu Zenon Dąbrowski przedstawił projekt Uchwały 

RPŁ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kiernozia. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dziękuje Panu Dyrektorowi. Czy są 

pytania do przedłożonej Uchwały? Nie widzę. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 20 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/228/2017 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Kiernozia. /Zał. Nr 10/ 

Ad. pkt 10 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany Uchwały               

Nr XXXIII/188/2017 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2017 roku 

w sprawie określenia zadań Powiatu Łowickiego, na które przeznacza       

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w roku 2017. 

Dyrektor PCPR w Łowiczu Robert Wójcik: Panie Przewodniczący, Panie 

Starosto, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, tak jak co roku w miesiącu 

październiku przedstawiam Państwu propozycję przesunięć pomiędzy 

poszczególnymi zadaniami realizowanymi z Państwowego Funduszu 
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Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Dodatkowo, Szanowni Państwo, 

dostaliśmy pismo, które mówi o zwiększeniu planu finansowego w zadaniach 

PFRON o 533,00 zł. Sprawa związana jest z tym, że Główny Urząd 

Statystyczny źle podał dane PFRON do wyliczenia środków dla Powiatu. No 

mamy to szczęście w nieszczęściu, że jesteśmy w gronie tych powiatów, które 

otrzymały dodatkową kwotę, bo niestety 181 powiatów z 380 musi zwracać do 

PFRON środki finansowe. Chciałem jeszcze Państwu powiedzieć, właściwie 

przeprosić za niedopatrzenie, bo na załączniku powinien być w prawym górnym 

rogu zapis, że jest to załącznik do Uchwały i uwzględnijcie Państwo tą 

poprawkę. Ja na Komisji Budżetu i Finansów i Komisji Zdrowia bardzo 

szczegółowo omawiałem, jak zostały na dzień 13 października wykonane 

poszczególne zadania. Argumentowałem, że największe potrzeby są w zadaniu 

dotyczącym zaopatrzenia w sprzęty rehabilitacyjne, przedmioty ortopedyczne i 

środki pomocnicze i dlatego całą kwotę 26 065,96 zł proponuję, aby przesunąć 

w tym zadaniu.  

Dyrektor PCPR w Łowiczu Robert Wójcik przedstawił projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/188/2017 Rady Powiatu Łowickiego z 

dnia 29 marca 2017 roku w sprawie określenia zadań Powiatu Łowickiego, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2017. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dziękuję bardzo Panu Dyrektorowi. 

Czy są pytania do przedłożonego projektu Uchwały? Nie widzę.  

Opinia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, Porządku Publicznego i 

Bezpieczeństwa Obywateli – pozytywna. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 20 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/229/2017 RPŁ w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXIII/188/2017 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 29 marca 2017 roku w 

sprawie określenia zadań Powiatu Łowickiego, na które przeznacza się środki 
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Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2017. 

/Zał. Nr 11/ 

Ad. pkt 11 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu w Branżową 

Szkołę I Stopnia Nr 1 w Łowiczu.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Zanim poproszę Panią Dyrektor o 

przeczytanie projektu tej Uchwały, to mam prośbę, ponieważ tych uchwał jest 9 

to mam prośbę, bo uchwały są identyczne, tylko nazwa szkoły się zmienia, więc 

jeżeli byłyby jakieś pytania i uwagi do przedstawionego projektu Uchwały to 

prosiłbym przy pierwszym punkcie, a potem żeby przyspieszyć naszą sesję. Pani 

Dyrektor przeczyta wszystkie kolejne uchwały, bo musi po kolei i poproszę 

tylko o opinię komisji i będziemy głosować. Bardzo proszę pierwszą uchwałę.  

Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz: Szanowni Państwo, zanim 

przeczytam projekt, żeby rozwiać wszelkie wątpliwości interpretacyjne, które 

powstały podczas Komisji Edukacji, uściślamy brzmienie §1 wszystkich 

projektów uchwał o wskazanie typu danej szkoły według definicji ustawy Prawo 

oświatowe.  

Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w 

Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu w 

Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1 w Łowiczu. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dziękuje Pani Dyrektor. Mam 

prośbę, czy są jakieś pytania do przedstawionego projektu Uchwały i 

ewentualnie do innych projektów, które są bardzo zbliżone? Nie widzę.  

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych 

RPŁ /nieobecna Anna Wróbel, nie głosował D. Kosmatka/: 

Za  – 19 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 
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Podjęli Uchwałę Nr XLI/230/2017 RPŁ w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych       

Nr 1 im. 10 Pułku Piechoty w Łowiczu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 1          

w Łowiczu. /Zał. Nr 12/ 

Ad. pkt 12 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego         

i Praktycznego im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w Branżową Szkołę       

I Stopnia Nr 2 w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w 

Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Praktycznego im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w Branżową 

Szkołę I Stopnia Nr 2 w Łowiczu.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dziękuje bardzo Pani Dyrektor.  

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży                    

i Promocji – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 20 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/231/2017 RPŁ w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych      

Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego i Praktycznego im. Tadeusza 

Kościuszki w Łowiczu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 2 w Łowiczu.           

/Zał. Nr 13/ 

Ad. pkt 13 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Zespole Szkół 
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Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Władysława Stanisława Reymonta w 

Łowiczu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 3 w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w 

Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Władysława Stanisława Reymonta 

w Łowiczu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 3 w Łowiczu.  

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 20 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/232/2017 RPŁ w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 3 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

3 im. Władysława Stanisława Reymonta w Łowiczu w Branżową Szkołę I 

Stopnia Nr 3 w Łowiczu. /Zał. Nr 14/ 

Ad. pkt 14 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 4 im. Władysława Grabskiego w Łowiczu w 

Branżową Szkołę I Stopnia Nr 4 w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 w 

Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 4 im. Władysława Grabskiego w 

Łowiczu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 4 w Łowiczu.   

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosował M. Kosiorek/: 

Za  – 19 

Przeciw  – 0 
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Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/233/2017 RPŁ w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 4 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 

4 im. Władysława Grabskiego w Łowiczu w Branżową Szkołę I Stopnia Nr 4 w 

Łowiczu. /Zał. Nr 15/ 

Ad. pkt 15 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana Brzechwy w Łowiczu w 

Branżową Szkołę Specjalną I Stopnia w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej 

Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana 

Brzechwy w Łowiczu w Branżową Szkołę Specjalną I Stopnia w Łowiczu.  

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ /nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 20 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/234/2017 RPŁ w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym im. Jana Brzechwy w Łowiczu w Branżową Szkołę Specjalną 

I Stopnia w Łowiczu. /Zał. Nr 16/ 

Ad. pkt 16 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia  

przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 1 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Władysława Stanisława Reymonta w 

Łowiczu w Szkołę Policealną Nr 1 w Łowiczu.  

Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 1 w Zespole 
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Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. Władysława Stanisława Reymonta w 

Łowiczu w Szkołę Policealną Nr 1 w Łowiczu. 

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ /nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 20 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/235/2017 w sprawie stwierdzenia  przekształcenia 

Szkoły Policealnej Nr 1 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 im. 

Władysława Stanisława Reymonta w Łowiczu w Szkołę Policealną Nr 1 w 

Łowiczu. /Zał. Nr 17/ 

Ad. pkt 17 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia  

przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 2 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego i 

Praktycznego  im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w Szkołę Policealną Nr 

2 w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie stwierdzenia  przekształcenia Szkoły Policealnej Nr 2 w Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego i 

Praktycznego  im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w Szkołę Policealną Nr 2 w 

Łowiczu.  

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 18 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosowali: P. Gołaszewski, M. Jędrzejczak/: 

Za  – 18 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/236/2017 RPŁ w sprawie stwierdzenia  przekształcenia 

Szkoły Policealnej Nr 2 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze 
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Centrum Kształcenia Ustawicznego i Praktycznego  im. Tadeusza Kościuszki w 

Łowiczu w Szkołę Policealną Nr 2 w Łowiczu. /Zał. Nr 18/ 

Ad. pkt 18 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia  

przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego i 

Praktycznego  im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w Szkołę Policealną dla 

Dorosłych w Łowiczu. 

Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie stwierdzenia  przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w 

Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego i Praktycznego  im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w Szkołę 

Policealną dla Dorosłych w Łowiczu.  

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 18 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosowali: P. Gołaszewski, M. Jędrzejczak/: 

Za  – 18 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę RPŁ Nr XLI/237/2017 RPŁ w sprawie stwierdzenia  

przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego i 

Praktycznego  im. Tadeusza Kościuszki w Łowiczu w Szkołę Policealną dla 

Dorosłych w Łowiczu. /Zał. Nr 19/ 

Ad. pkt 19 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w 

Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana Brzechwy w 

Łowiczu w Szkołę Specjalna Przysposabiającą do Pracy w Łowiczu.  
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Dyrektor Wydziału ES Sylwia Walkiewicz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do 

Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Jana Brzechwy w 

Łowiczu w Szkołę Specjalna Przysposabiającą do Pracy w Łowiczu. 

Opinia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Młodzieży i 

Promocji – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 18 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosowali: M. Jędrzejczak, M. Kosiorek/: 

Za  – 18 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/238/2017 RPŁ w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym im. Jana Brzechwy w Łowiczu w Szkołę Specjalna 

Przysposabiającą do Pracy w Łowiczu. /Zał. Nr 20/ 

Ad. pkt 20 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Bielawy.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Szanowni Państwo, teraz mamy 

kolejny blok podobnych uchwał. Będziemy rozpatrywać projekt uchwały o 

pomocy finansowej dla Gminy Bielawy, będzie przedstawiał je Pan Tomasz 

Kurczak. Ja mam również prośbę, aby po przeczytaniu każdej uchwały 

dotyczącej różnych gmin, przy pierwszej uchwale, jeżeli można, złożyć pytania 

do przedstawionego projektu uchwały i kolejnych uchwał, a potem zrobimy też 

taką taśmę jak przed chwilą. Bardzo proszę Kierownika Biura Zarządzania 

Kryzysowego Pana Tomasza Kurczaka o przedstawienie projektu uchwały.  

 

Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bielawy. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 18 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosowali: P. Gołaszewski, M. Kosiorek/: 

Za  – 18 
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Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/239/2017 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Bielawy. /Zał. Nr 21/ 

Ad. pkt 21 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Chąśno. 

Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Chąśno. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosował M. Kosiorek/: 

Za  – 19 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/240/2017 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Chąśno. /Zał. Nr 22/ 

Ad. pkt 22 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Domaniewice. 

Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Domaniewice. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ /nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 20 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/241/2017 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Domaniewice. /Zał. Nr 23/ 
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Ad. pkt 23 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Kiernozia. 

Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kiernozia. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 20 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/242/2017 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Kiernozia. /Zał. Nr 24/ 

Ad. pkt 24 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Kocierzew Południowy. 

Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kocierzew Południowy. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosował P. Gołaszewski/: 

Za  – 19 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/243/2017 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Kocierzew Południowy. /Zał. Nr 25/ 

Ad. pkt 25 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Łowicz. 
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Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Łowicz. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 19 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosowała Z. Rogowska - Tylman/: 

Za  – 19 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/244/2017 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Łowicz. /Zał. Nr 26/ 

Ad. pkt 26 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Miasto Łowicz. 

Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasto Łowicz. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ /nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 19 

Przeciw  – 1 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/245/2017 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Miasto Łowicz. /Zał. Nr 27/ 

Ad. pkt 27 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Łyszkowice. 

Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Łyszkowice. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 
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Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ /nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 20 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/246/2017 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Łyszkowice. /Zał. Nr 28/  

Ad. pkt 28 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Nieborów. 

Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nieborów. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 18 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosowali: K. Dąbrowski, M. Kosiorek/: 

Za  – 17 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 1 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/247/2017 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Nieborów. /Zał. Nr 29/ 

Ad. pkt 29 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Zduny. 

Kierownik Biura ZK Tomasz Kurczak przedstawił projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Zduny. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 18 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosowali: M. Kosiorek, D. Kosmatka/: 

Za  – 18 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 0 
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Podjęli Uchwałę Nr XLI/248/2017 RPŁ w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Zduny. /Zał. Nr 30/ 

Członek ZPŁ Jacek Chudy: Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Szanowni 

Państwo w imieniu strażaków zrzeszonych w jednostkach Krajowego Systemu 

Ratowniczo-Gaśniczego, bardzo Państwu dziękuję za to, że podjęli dzisiaj 

Państwo decyzję, która daje tą możliwość przeprowadzenia szkoleń pierwszej 

pomocy, właściwie nie pierwszej a przedmedycznej pomocy ratownictwa 

medycznego. Doskonale wiemy, że to przeszkolenie naszych strażaków będzie 

wpływać na zdrowie i życie naszych mieszkańców, wszystkich mieszkańców 

Powiatu Łowickiego, ale nie tylko. Coraz więcej, tutaj w naszym regionie 

zdarza się sytuacji, drogowych sytuacji krytycznych, gdzie strażacy, ze statystyk 

widać to jasno, że pierwsi udzielają tej medycznej pomocy. Dziękuje jeszcze raz 

bardzo serdecznie w imieniu strażaków z Powiatu Łowickiego.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dziękuje bardzo Panu Prezesowi 

Zarządu Powiatowego OSP. 

Ad. pkt 30 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ w sprawie zmiany budżetu na 2017 

rok. 

Skarbnik Powiatu Monika Mamcarz: Szanowni Państwo, zanim odczytam 

projekt Uchwały, do przedstawionego projektu jest autopoprawka - w Rozdziale 

614 proponowane jest wprowadzenie zadań inwestycyjnych pod nazwą „Droga 

powiatowa Nr 2707E, miejscowość Kiernozia, ul. Kościuszki – chodnik - kwota 

67 070,00 zł, droga powiatowa Nr 2707E, miejscowość Kiernozia – przebudowa 

- 70 000,00 zł, droga powiatowa Nr 2710E, odcinek Osiny – Jeżowo, nakładka - 

kwota 212 930,00 zł, droga powiatowa Nr 2734E/2717E odcinek na rzece Bzura 

- Rynek Sobota, nakładka - kwota 350 000,00 zł. Pierwotnie w budżecie były 

zaplanowane dokumentacje projektowe, środki na ten cel powodują 

zmniejszenie zadania - rozbudowa szpitala ZOZ w Łowiczu, oddział 

wewnętrzny z pododdziałem geriatrycznym, dyspozytornia, garaż i podjazd dla 

karetek wraz z przebudową części istniejących i zagospodarowaniem terenu -  

kwota 400 000,00 zł - zmniejszenie i likwidacja tego zadania. W Rozdziale 

85421 - ,,Rozbudowa Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Kiernozi –

Umiem, wiem, potrafię - nowoczesna infrastruktura szkolna kluczem do 

rozwoju młodego człowieka’’ - kwota 300 000,00 zł.   
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Skarbnik Powiatu Monika Mamcarz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ w 

sprawie zmiany budżetu na 2017 rok. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dziękuje bardzo Pani Skarbnik. Czy 

są pytania do przedstawionego projektu Uchwały? 

Radny Jarosław Papuga: Ja mam pytanie, bo z tego co widzę to w zestawieniu 

zadań inwestycyjnych na ten rok znikają nam praktycznie dwie inwestycje - 

mówię tu o chodniku w Mysłakowie i o przebudowie poboczy w Bobrownikach. 

No jeden przetarg został unieważniony z powodu braku środków, na drugi też 

jest tak ograniczona kwota, że praktycznie nie ma szans, żeby te inwestycje 

zrealizować. Czyli rozumiem, że na ten rok te inwestycje nie mają szansy być 

zrobione?  

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Z przyczyn formalnych one w tym roku 

mają nikłe szanse, żeby były zrobione i tu jest w przypadku chodnika to są prace 

geodezyjne a w przypadku poszerzenia w Bobrownikach były to tak duże oferty, 

że rozważamy przygotowanie pod to poszerzenie we własnym zakresie. Ale to 

mówię, nie zdejmujemy tych inwestycji, bo….  

Radny Jarosław Papuga: A czy można zapytać jakie były te oferty? Jakiego 

rzędu? 

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Znaczy z tym poszerzeniem kojarzę, że 

chyba coś koło 240 zł za m², no po prostu była cena tak zaporowa, że nawet…  

Radny Zbigniew Kuczyński: Ja mam taką serdeczną prośbę, chyba do 

Zarządu. Czy jest taka szansa, że Państwo zrobilibyście mi zestawienie rezerwy 

celowej od 1 stycznia do 30 października? Sorry, ogólnej. A możemy potem po 

prawej stronie wypisać na co one, na co pieniążki, jeżeli był zakup to dla kogo, 

ponieważ chyba nie mamy sesji w listopadzie, chyba że będzie nadzwyczajna 

to… Ale można na mojego e-maila wysłać, poproszę. Dziękuje.  

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 15 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 5 
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Podjęli Uchwałę Nr XLI/249/2017 RPŁ w sprawie zmiany budżetu na 2017 rok. 

/Zał. Nr 31/ 

Ad. pkt 31 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr 

XXX/168/2016 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 22 grudnia 2016 roku w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łowickiego 

na lata 2017-2020.  

Skarbnik Powiatu Monika Mamcarz przedstawiła projekt Uchwały RPŁ 

zmieniającej Uchwałę Nr XXX/168/2016 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 22 

grudnia 2016 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łowickiego na lata 2017-2020. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 20 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel/: 

Za  – 16 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 4 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/250/2017 RPŁ zmieniającą Uchwałę Nr 

XXX/168/2016 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 22 grudnia 2016 roku w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łowickiego na 

lata 2017-2020. /Zał. Nr 32/ 

Ad. pkt 32 

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr I/5/2014 

Rady Powiatu Łowickiego z dnia 27 listopada 2014 roku w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski przedstawił projekt Uchwały RPŁ 

zmieniającej Uchwałę Nr I/5/2014 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 27 

listopada 2014 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Wiecie wszyscy Państwo dlaczego? 

Czytałem. Komisja Rewizyjna miała 6 osób, będzie 5. Musimy przegłosować tą 
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uchwałę do momentu, kiedy nie będzie nowej Pani Radnej. Szanowni Państwo, 

proszę o przegłosowanie.  

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Pani Mecenas i Pani Sekretarz, wątpliwość 

nasza polega na tym, że skład liczbowy Komisji Rewizyjnej był w ilości 6 osób. 

Nie ma składu liczbowego?  

Sekretarz Powiatu Joanna Jaros: Nie. 

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: To jest wszystko w porządku.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Nie ma ilości, dlatego uważałem, że 

wszystko jest w porządku.  

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 15 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosowali: M. Jędrzejczak, M. Kosiorek, D. 

Kosmatka, J. Papuga, J. Wolski/: 

Za  – 10 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 5 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/251/2017 RPŁ zmieniającą Uchwałę Nr I/5/2014 Rady 

Powiatu Łowickiego z dnia 27 listopada 2014 roku w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej. /Zał. Nr 33/ 

Ad. pkt 33  

Rozpatrzenie projektu Uchwały RPŁ zmieniającej Uchwałę Nr I/7/2014 

2014 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 27 listopada 2014 roku w sprawie 

powołania, ustalenia składów liczbowych i  osobowych komisji stałych Rady 

Powiatu Łowickiego. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski przedstawił projekt Uchwały RPŁ 

zmieniającej Uchwałę Nr I/7/2014 2014 Rady Powiatu Łowickiego z dnia 27 

listopada 2014 roku w sprawie powołania, ustalenia składów liczbowych i  

osobowych komisji stałych Rady Powiatu Łowickiego. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Przystąpimy teraz do głosowania 

projektu Uchwały, który przed chwilą przeczytałem. 5 min przerwy? Dobrze. 

Słuchajcie Państwo, ponieważ jest na sali Pani Dyrektor Gminnego Ośrodka 

Kultury w Łyszkowicach Pani Monika Wawrzyn i chciałaby dwa zdania 

powiedzieć, to w ramach tej przerwy bardzo prosimy Pani Moniko.  
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Dyrektor GOK w Łyszkowicach Monika Wawrzyn: Dzień dobry Państwu, 

witam serdecznie. Nie występuje jako Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i 

Sportu, tylko jako mieszkanka gminy Łyszkowice. Chciałam serdecznie w 

imieniu swoich mieszkańców i gminy Łyszkowice podziękować Państwu na 

czele z Panem Starostą i Przewodniczącym za zrobienie u nas drogi. Byłam w 

Radzie, musiałam oddać mandat ze względu na to, że zostałam dyrektorem, ale 

sama wnioskowałam, żeby ta droga była zrobiona. Dziękuje bardzo. Jest mi 

naprawdę miło, że ta współpraca między powiatem a gminą Łyszkowice jest i 

mam nadzieje, że ona będzie nadal. Chciałabym też, żebyście podeszli do tego 

w następnych latach, żeby została ona zrobiona do końca, bo to też jest bardzo 

ważne, dlatego na ręce Pana Starosty i Pana Przewodniczącego taki skromny, 

pamiątkowy bukiet chciałam zostawić. Dziękuje bardzo.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dziękujemy bardzo Pani Dyrektor.  

Radni RPŁ w głosowaniu jawnym /w głosowaniu wzięło udział 15 Radnych 

RPŁ/nieobecna Anna Wróbel, nie głosowali: I. Grzegory – Gajda, M. Kosiorek, 

D. Kosmatka, J. Papuga, J. Wolski/: 

Za  – 13 

Przeciw  – 0 

Wstrzymało się  – 2 

Podjęli Uchwałę Nr XLI/252/2017 RPŁ zmieniającą Uchwałę Nr I/7/2014 2014 

Rady Powiatu Łowickiego z dnia 27 listopada 2014 roku w sprawie powołania, 

ustalenia składów liczbowych i osobowych komisji stałych Rady Powiatu 

Łowickiego. /Zał. Nr 34/ 

Ad. pkt 34 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Łowickiego z działalności w okresie między 

sesjami. /Zał. Nr 35/ 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Wiem, że to sprawozdanie było 

przedłożone w formie pisemnej do wszystkich Radnych. Są pytania do Starosty? 

Nie widzę.  

Ad. pkt 35 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Łowickiego z działalności 

w okresie między sesjami.  



30 
 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Szanowni Państwo jeżeli chodzi o 

sprawozdanie z mojej działalności w okresie między sesjami, więc tak: 23 

września brałem udział w Dniu Sportu w I LO, 25 września o 12:00 brałem 

udział w obchodach Dnia Sybiraka w I LO, a o 15:00 mieliśmy sesję 

nadzwyczajną dotyczącą kredytu na remont w naszym szpitalu, 28 września o 

11:00 brałem udział w spotkaniu z osobami ze Stowarzyszenia Osób 

Niepełnosprawnych w Parmie. 29 września brałem udział w zjeździe Szarych 

Szeregów w II LO, a o godzinie 12:00 w uroczystości dotyczących strojów 

łowickich w projekt „Nasze Muzeum”. 30 września brałem udział w 

powiatowych zawodach sportowo-pożarniczych w Łyszkowicach. 5 

października brałem udział w rozpoczęciu roku akademickiego Uniwersytetu III 

wieku. 6 października brałem udział w naszym Muzeum w uroczystości 

poświęconej X-lecia powstaniu Orkiestry Dętej w Łowiczu. 8 października 

brałem udział w mszy świętej z okazji Dnia Papieskiego w naszej Katedrze, 13 

października brałem udział w obchodach Dnia Edukacji w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 2, 16 października w Powiatowym Dniu Nauczyciela w 

Muzeum. 21 października brałem udział w obchodach XV-lecia Koła Gospodyń 

Wiejskich w Zielkowicach, 20 października brałem udział w spotkaniu ze 

Związkiem Oficerów Wojska Polskiego, 23 października brałem udział w 

Muzeum w obchodach 10. rocznicy klubu Seniora „Radość” w Łowiczu. Brałem 

udział w posiedzeniach Komisji i w posiedzeniach Zarządu.  I teraz chciałbym 

już wrócić do tych głosowań. 

Wiceprzewodniczący RPŁ Dariusz Kosmatka: Ja chciałem chwilę uwagi 

Państwu zabrać. Po prostu pomyłkowo zagłosowałem nie ze swojego pilota, a 

pro po głosowania. Omyłkowo i przepraszam za to. I proszę jeszcze o 

reasumpcje głosowania, bo dwa razy to zrobiłem.  

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Nie ma takich podstaw. 

Radny Zbigniew Kuczyński: Nie ma podstaw? Było już kiedyś, robiliśmy, 

drugi raz głosowaliśmy. 

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Nie w tej kadencji. 

Radny Zbigniew Kuczyński: Jak to nie w tej kadencji, Panie Starosto? Ja 

poszukam, było. 

Wiceprzewodnicząca RPŁ Irena Kolos: Ale to już nie ma znaczenia. 

Radny Zbigniew Kuczyński: Ale nie mówcie, że nie można. 
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Sekretarz Powiatu Joanna Jaros: Można, ale tutaj nie ma podstaw do 

reasumpcji głosowania. Jest wyraźnie zapisane ,,(…)w razie zaistnienia 

istotnych i niedających się usunąć wątpliwości, co do przebiegu głosowania’’. 

Tutaj nie mamy wątpliwości, że doszło do pomyłki. W związku z czym jest  

oświadczenie do protokołu Pana Radnego, że się pomylił i ten głos nie jest 

liczony, po prostu.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Czyli nie musimy powtarzać 

głosowania? 

Sekretarz Powiatu Joanna Jaros: W mojej opinii nie.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dobrze, możemy przejść do dalszej 

części obrad? Dobrze, Szanowni Państwo, proszę o uwagę. Kolejny punkt 

porządku naszych obrad. 

Ad. pkt 36 

Interpelacje, zapytania, wolne wnioski radnych i sprawy różne.  

Radny Marek Jędrzejczak: Miesiąc temu mieliśmy nowy regulamin 

wynagradzania nauczycieli. Ten regulamin zmieniał warunki przede wszystkim, 

jeśli chodzi o dodatki. Ja mam w takim razie wątpliwości natury prawnej, jest 

tutaj Pani prawnik, proszę mi odpowiedzieć na pytanie takie: czy nauczycielowi 

dyplomowanemu i mianowanemu po zatwierdzeniu arkusza organizacyjnego 

można zmienić warunki pracy i płacy? Bo na podstawie mojej wiedzy nie, ale 

być może ja nie mam wiedzy takiej pełnej, Pani być może mi wyjaśni bo 

dlatego, że ewentualne zmiany jakiekolwiek można wprowadzić dopiero od 

nowego roku szkolnego. Dlaczego ta sprawa jest taka ważna? Dlatego, że 

dyrektora szkoły obliguje regulamin przyjęty przez Radę Powiatu i on musi 

wykonać ten regulamin, tzn. to postanowienie i zmienić warunki płacy i pracy w 

stosunku do tych nauczycieli, zarówno nauczycieli dyplomowanych, jak i 

mianowanych, a z drugiej zaś strony nie może tego zrobić, bo uniemożliwia mu 

to Prawo oświatowe, w związku z powyższym taka sytuacja nie powinna mieć 

w ogóle miejsca i ten regulamin w tym kształcie nie może funkcjonować. Być 

może ja nie mam racji, ale wydaje mi się, że w momencie kiedy arkusz 

organizacyjny został przyjęty 30 września to jakiekolwiek zmiany można zrobić 

dopiero w nowym roku szkolny. Jeżeli chodzi o nauczycieli mianowanych i 

nauczycieli dyplomowanych w trakcie. Bo co jest sprawą dosyć istotną? 

Dyrektor jest zobowiązany wprowadzić umowę zmieniającą. Jeżeli chodzi o 
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umowę zmieniającą w stosunku do nauczyciela mianowanego i dyplomowanego 

takiej możliwości nie ma. 

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Nie zmieni się. 

Radny Marek Jędrzejczak: A jak się nie zmieni jak dodatek musi się zmienić? 

To jest zupełnie nowy dodatek. Proszę mi powiedzieć, że zgodnie z kartą 

nauczyciela można to zrobić. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Panie Starosto bardzo proszę o 

udzielenie odpowiedzi.  

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Odpowiemy na piśmie na to, bo nie 

chciałbym tutaj popełnić żadnego błędu. Na moją wiedzę i na moment, kiedy ten 

regulamin przygotowaliśmy był on w opracowaniu prawników i myślę, że 

prawnicy wszystkie te aspekty prawne wzięli pod uwagę. Akurat nie jest to 

działka bezpośrednio Pani Mecenas Anny Motuk, więc nie chcę tutaj ja 

odpowiadać ani prosić o odpowiedź w tej chwili na sesji. Natomiast odpowiemy 

Panu Radnemu na to pytanie na piśmie z uzasadnieniem Pani Mecenas, która 

opiniowała ten regulamin. Ja bym nie chciał wprowadzić w błąd.  

Radny Marek Jędrzejczak: Wydaję mi się, że mam rację, ale powtarzam być 

może prawo się zmieniło, być może zasady…  

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Odpowiemy na piśmie, żeby nie było 

wątpliwości.  

Radny Marek Jędrzejczak: Tak, na następną sesję, żebym ja uzyskał 

informację czy te zmiany są możliwe do wprowadzenia czy nie. Czy one nie 

powinny obowiązywać od nowego roku szkolnego.  

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Myślę nawet, że wcześniej. Rozumiem. 

Natomiast mówię, nie chce zabierać głosu, żeby nie wprowadzać jakiegoś 

dodatkowego zamieszania.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Proszę o przygotowanie informacji 

na piśmie.  

Radny Piotr Gołaszewski: Szanowni Państwo, chciałem Państwu przekazać, że 

w związku z tym, że Pan Wojtek Miedzianowski ma mandat wygaszony, a 
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został wybrany nowy Przewodniczący Klubu Radnych PIS i Sprzymierzeni, 

którym został Pan Marek Jędrzejczak.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dobrze, poczekajcie chwilę. Proszę 

Pan Radny Olęcki.  

Radny Stanisław Olęcki: Proszę Państwa, według mnie, ze punktu logicznego 

nie ma żadnej różnicy, ale z punktu widzenia prawnego jest podstawowa różnica 

i dlatego ja bym też był za tym, żeby była reasumpcja głosowania. Zresztą 

myślę, że dla dobra sprawy i żeby już do tematu nie wracać. 

Członek ZPŁ Jacek Chudy: No tak, ale żeby nie było później jakiś 

wątpliwości prawnych, przy ocenie tego głosowania, więc może poprośmy 

Panią Prawnik, żeby wypowiedziała się w tej kwestii definitywnie dlatego, że 

zrobimy sobie krzywdę, niepotrzebnie. Chciałem, jeśli Pan Przewodniczący 

pozwoli. Panie Przewodniczący, Panie Starosto na koniec już dzisiejszej sesji 

Pan Przewodniczący wspomniał, że odbyły się powiatowe zawody sportowo-

pożarnicze. Te sportowo-pożarnicze zawody odbyły się w tym roku w 

Łyszkowicach na stadionie Laktoza Łyszkowice. Tutaj z tego miejsca chciałem 

podziękować wszystkim tym, którzy przyczynili się do organizacji tych 

zawodów, więc Panie Starosto na Pana ręce bardzo serdecznie dziękuje i 

składam podziękowanie Panu Przewodniczącemu również za obecność, Panu 

Wójtowi Adamowi Rucie i Pani Dyrektor, szkoda że jej nie ma, Moniki, nie 

zdążyłem. Zawody odbyły się w bardzo przyjaznej i super atmosferze. 

Wyłonieni zwycięscy jadą na zawody szczebla wojewódzkiego. Ale jeszcze 

jedno zdanie, bo nie powiedziałem przy tej swojej wypowiedzi wcześniej… 

Proszę Państwa, dzisiaj podjęliśmy decyzję o tym szkoleniu przedmedycznym 

ochotników. Dotychczas to szkolenie kosztowało ponad 700 zł i dzisiaj już 

wiemy i w tej uchwale, którą podejmowaliśmy, że to szkolenie jakoś dobrym, że 

tak powiem ciągiem zdarzeń staniało do 400 zł. Także bardzo serdecznie 

Państwu dziękuję za tą kwestię.   

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Dziękuje bardzo Panu Radnemu. 

Dobrze, ja chcę wrócić do tematu, nie chcę zakończyć sesji do momentu, kiedy 

nie będziemy mieli pełnej jasności z głosowaniem. Ponieważ są różne głosy 

chce ostateczną opinie od Pani Mecenas i Pani Sekretarz.  

Radca Prawny Anna Motuk: Proszę Państwa, sprawa braku podstaw do 

reasumpcji głosowania jest tutaj oczywista, dla mnie, tu nie ma nawet żadnego 
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problemu prawnego. Jak sobie Państwo doskonale przypominacie reasumpcja 

była między innymi w centrum zainteresowania organu nadzoru, kiedy znalazł 

niesamowitą liczbę uchybień w naszym statucie, a potem okazało się, że nie ma 

ich aż tyle. Między innymi, jeżeli chodzi o reasumpcję toczyły się dyskusję, 

również przed sądem. Znaczy ja się przynajmniej wypowiadałam, bo druga 

strona nie była zbyt dobrze przygotowana do rozprawy. Zasada jest taka: 

reasumpcja jest instytucją zupełnie wyjątkową i taką musi być, i trzeba robić 

wszystko, żeby nie dopuszczać do sytuacji, kiedy trzeba powtarzać głosowanie. 

No w szczególności nie można tego robić po to, żeby osiągnąć jakiś inny wynik. 

No to jest oczywiste, a zdarzały się w samorządach i takie rzeczy też. Także my 

teraz po zmianach, robiliśmy zmianę do statutu i mamy zapis, co do reasumpcji 

tak już nie budzący wątpliwości i statut zmieniony też już został ogłoszony w 

Dzienniku Ustawowym Województwa, czyli organ nadzoru też zaakceptował 

taki zapis. Jest to zapis, który powtarza właściwe uzasadnienia wyroku z 

Wrocławia, zdaje się, który brzmiał w ten sposób, jeśli chodzi o definicję 

odczytam: „W razie zaistnienia istotnych i niedających się usunąć wątpliwości, 

co do przebiegu głosowania’’, wyrzucam tutaj dalej obliczenia wyników, 

wprowadzenia w błąd radnych, co do zasad głosowania, Rada może dokonać 

reasumpcji głosowania. Tu nie mamy w tym wypadku wątpliwości istotnych i 

niedających się usunąć, co do liczenia wyników - nie mamy tutaj  wprowadzenia 

w błąd radnych, co do zasad głosowania. Zostaje nam tylko jeden przypadek 

istotne i niedające się usunąć wątpliwości co do przebiegu głosowania i tego 

przypadku też nie ma skoro Radny Kosmatka złożył oświadczenie, że po prostu 

posłużył się pilotem innego radnego dwukrotnie. No to te wątpliwości zostały 

usunięte prawda, skoro Radny oświadczył, co się tutaj takiego wydarzyło. Więc 

nie ma żadnych podstaw prawnych do zastosowania reasumpcji. Dziękuję. 

Radna Zofia Rogowska – Tylman: To znaczy głos jest ważny czy nieważny?  

Wiceprzewodniczący RPŁ Dariusz Kosmatka: Mój jest nieważny.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Pana Kosiorka jest nieważny.  

Radca Prawny Anna Motuk: Przepraszam, Pan Radny głosował z dwóch 

pilotów? Nie. 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Nie głosował z dwóch to nie ma 

oszustwa. Ja uważam, że Pan Radny oświadczył, że się pomylił, głosował z 

innego pilota. Głos Pana Radnego jest ważny, głos Kosiorka jest nieważny. 
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Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Nie zmieniło to decyzji Rady.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Nie zmieniło. Ilość głosowa i ilość 

osób biorących udział w głosowaniu się zgadza. Dobrze, nie będziemy 

przeprowadzać reasumpcji. Czy są jeszcze jakieś inne interpelacje i sprawy 

różne? Nie widzę. Szanowni Państwo, ja mam taką prośbę serdeczną, ponieważ 

podpisałem dwa dni temu wraz z Przewodniczącym Rady Miasta zaproszenia na 

uroczystość 10 listopada o godzinie 12:00 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 1 w technikum, gdzie będzie akademia, a potem składanie kwiatów pod 

pomnikiem Piłsudskiego, bardzo proszę o udział w uroczystości, o obecność, 

zapraszam serdecznie na nią. Oczywiście potem 11 listopada na uroczystości 

też, ale nasze spotkanie będzie 10 listopada o 12:00 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1. 

Radny Stanisław Olęcki: Na minionej sesji zgłosiłem propozycję ufundowania 

sztandaru, co w tym temacie? 

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Rzeczywiście było, taki wniosek padł, 

natomiast na prośbę Pana Przewodniczącego był to wniosek do Radnych, na 

prośbę Pana Przewodniczącego nasz Wydział Organizacyjny zrobił  rozeznanie 

jak to wygląda, Radca Prawny napisał opinię. Nie jest to Szanowni Państwa aż 

takie proste, ale nie składamy broni, będziemy przygotowywać się do tego 

żeby… Nie jest to krótka droga, ale powiedzmy jest wola Radnych, jest chęć 

tego, żeby ten sztandar w swoim czasie powiat mógł mieć i mógł z tym 

sztandarem pokazywać się na uroczystościach, oby tylko na tych jak 

najweselszych, jak najbardziej uroczystych, jak najmniej na smutnych.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Szanowni Państwo ja tą opinię mam. 

Dostałem opinię 2 października i ja tą opinię mam. Mogę ją przeczytać w 

całości. Natomiast tu jest pełen opis, jakie działania należy podjąć, kto może i 

konkluzja z opinii jest taka, że my jako Radni możemy ufundować ten sztandar, 

nie Starostwo jako takie, tylko my jako Radni. Ja mogę przeczytać tą część 

dotyczącą, jeżeli chcecie, tą część dotyczącą zasady ufundowania sztandaru 

przez Radnych.  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski przedstawił opinię prawną ws. 

ustanowienia sztandaru Powiatu Łowickiego ufundowanego przez radnych RPŁ. 

/Zał. Nr 36/ 
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Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Czyli powinniśmy dokonać 

darowizny i podjąć działania odnośnie dalszych procedur związanych z 

ufundowaniem sztandaru. Taka jest opinia. Jeżeli Państwo zgadzają się na to 

aby Rada z Zarządem podpisała taką umowę, możemy dalsze działania 

podejmować.  

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: Szanowni Państwo ja tutaj, bo myślę 

jednak, że tą opinię trzeba by wszystkim przesłać bo tu no w samej konkluzji 

jest ta strona już fundowania. Chcę powiedzieć, że żeby to wszystko się spełniło 

konieczne są ustalenia z Komisją Heraldyczną, potrzebna jest zgoda Ministra 

Spraw Wewnętrznych i Administracji. No takie procedury są do nadania. To nie 

jest tak, że zamówimy sztandar, powiedzmy że u Pani Ani Staniszewskiej, bo 

jeżeli to z naszych pieniędzy to tam, gdzie my będziemy chcieli to tam 

zamówimy, bo tutaj nie obowiązuje żadne prawo zamówień publicznych. 

Natomiast te opinie, żebyśmy mieli wszystko w porządku, po kolei 

musielibyśmy uzyskać, dlatego ja powiedziałem, że jest opinia, jest hasło, jest 

temat. Na pewno tutaj ze strony Starostwa deklaruję to, że taka ta ścieżka 

dokładnie musi być, czasowo jak ona, bo to też jest w jakiś sposób istotne. 

Możemy jeszcze na ten temat rozmawiać i dyskutować. Natomiast dobrze by 

było, żebyśmy zachowali te wszystkie procedury przy nadaniu sztandaru, żeby 

ktoś nam po prostu nie wytykał, że chodzimy ze sztandarem, który nie ma 

żadnego umocowania.  

Radny Janusz Michalak: Chciałem dopytać tylko czy sztandar mieści się w 

pojęciu o symboli powiatu?  

Starosta Łowicki Krzysztof Figat: W tej chwili, znaczy jest dopuszczalny. 

Natomiast to się wiąże u nas ze zmianą statutu bo my mamy…  

Radny Janusz Michalak: Ja o to nie pytam. Tylko czy w ogóle jest jako..   

Starosta Łowicki  Krzysztof Figat: Powiem tak: wprost nie ma, zabroniony nie 

jest.  

Radny Janusz Michalak: Bo jeżeli tak, to ja nie widzę tego problemu 

darowizn, cudów i tam… Ta flaga, ten herb też zostały nie ufundowane ze 

zbiórek prywatnych tylko normalnie z funduszy powiatu. Sztandar też się mieści 

w pojęciu… 

Sekretarz Powiatu Joanna Jaros: To wszystko jest napisane w tej opinii.  
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Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Całą opinie wyślemy.  

Sekretarz Powiatu Joanna Jaros: Opinię prześlemy, tam jest wszystko 

szczegółowo zapisane.  

Starosta Łowicki  Krzysztof Figat: Z praktyki powiem, że herb Powiatu 

Kartuskiego, który za nami wisi jest do wymiany i walczyli z tym 2,5 roku.  

Radny Piotr Gołaszewski: Taka sytuacja jest no bardzo prosta jest na to na 

pewno o tyle wyjść prawnych, że Pani Radca Prawny, prawnik powinna o tym 

wiedzieć. Wystarczy np. że radni przekażą środki w formie darowizny na jakiś 

podmiot typu fundacja czy stowarzyszenie jakieś. Ta fundacja zakupuje 

sztandar, ufunduje, przekaże go w używanie nam, tak?  

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski: Czy są jeszcze jakieś interpelacje? 

Nie widzę.  

Ad. pkt 37 

Zakończenie obrad XLI Sesji Rady Powiatu Łowickiego. 

 

Przewodniczący RPŁ Krzysztof Górski po wyczerpaniu porządku obrad 

zamknął posiedzenie XLI Sesji Powiatu Łowickiego. 
 

Protokołowały: 

W. Kwasek 

B. Prus – Miterka 
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